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Det har kommit förslag från en privatperson i Rumme om trafiksäkerhetsåtgärder på 
Hyttavägen. Han har lagt en lapp om detta i postlådorna. 
 
Framförallt i backen vid ut/infarten till Nässelviksvägen kör många bilar väldigt fort. 
 
Mitt förslag är att vi i tomt eller väg uppvaktar Östra Muskö Vägförening i denna fråga, och 
gör gemensam sak med Rumme, och kanske även övriga föreningar mer österut. 
 
/Göran Westberg, Torpa Skog 1:74 
 


